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1. Sammanträdet öppnades. 
 
2. Maria valdes av mötessekreterare. 
 
3.   Viktor Jönsson och Ingvar Johansson valdes till protokolljusterare. 
 
4. Dagordningen godkändes. 
 
5. Föregående protokoll lästes igenom. 
 
6. Ekonomi är oförändring från föregående möte. 

Agnetha har svårt att få in betalning från en medlem. 
 
7. Årsmöte är i parken i Urshult. Det kommer det vara en extern 

ordförande och styrelsen föreslår Mårten Guldstrand. 
Fralla, kaka och kaffe serveras. Än så länge är det 3 st. anmälda. 
Projektor och duk behövs, kolla om Parkens är ledig. 

 
8. Nya anslutningar är oförändrat sen sist. Det finns två som sagt att de 

vill ansöka men inte lämnat in någon ansökan.  
 

9. Ev. överlåtelse av fibernätet.  
Efter koll på annan fiberföreningar (Minet) som överlåtit till annan 
operatör har vi två möjligen intressenter, GlobalConnect och Wexnet. 
Det sägs att GlobalConnect betalar mer per anslutning än vad Wexnet 
gör, (då var det högsta utbetalning 26 000 kr och lägsta 2 000 kr). 
Om medlemmarna är intresserad och gör valet att överlåta är det vikt 
att jämföra olika operatörerna, deras garantier och löften. 



Kommer det in nya anslutningar under avveckling tacka vi nej till det 
och hänvisar till blivande överlåtare. 
 

 
10. Frågor inför årsmötet. 

Får vi förtroendet att jämföra olika operatörer och förhandla, till nästa 
möte? 

 
11. Det var inga övriga frågor. 
 
12. Nästa möte blir årsmötet den 31/5 kl 18.00. 
 
13. Mötet avslutas. 
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